
 
BR.0002.1.2012  

P R O T O K Ó Ł  NR   XIV/12 
Z XIV SESJI RADY GMINY STARE BABICE 

która odbyła się w dniu 23 lutego 2012r.  
 
 
Miejsce obrad: Sala Konferencyjna w Urzędzie Gminy Stare 

Babice ul. Rynek 21 
Przewodniczący obrad: Przewodniczący Rady Gminy Henryk Kuncewicz   
Rozpoczęcie obrad:  godz. 15:00 
Zakończenie obrad: godz. 18:00 
Stan radnych:  15 
Obecnych na sesji:  15  
 
W sesji uczestniczyli: 
1. Krzysztof Turek    Wójt Gminy 
2. Irena Sotomska    Skarbnik Gminy   
3. Wiesława Wojtachnio   Sekretarz Gminy 
4. Grażyna Siemiątkowska  Kierownik Referatu Geodezji i Gospodarki 

Nieruchomościami 
5. Alicja Napurka Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej 
6. Agata Zawadzka-Kowalska    Radca Prawny 
 
7 . Radni, sołtysi, goście   wg listy obecności  
(Radna A. Kaczurba nieobecna  od punktu 6 do punktu 25 d.) 
 

1. Otwarcie sesji. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Henryk Kuncewicz otworzył obrady XIV sesji Rady Gminy Stare 
Babice, stwierdzając iż w sesji uczestniczy 15 radnych, co stanowi quorum, przy którym rada 
gminy może obradować i podejmować uchwały. 
Powitał gości, sołtysów i radnych.  

 
2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmiany porządku obrad. 

 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że radni otrzymali proponowany porządek 
obrad. Spytał czy są wnioski do zmiany porządku obrad? 
 
Radny D. Sobczak zgłosi wniosek o przesunięcie rozpatrywania punktów 19 i 20 na miejsca 5 
i 6, z uwagi na obecność mieszkańców.  
 
Radny L. Poborczyk złożył wniosek o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie 

stanowiska dotyczącego przyznania Telewizji Trwam częstotliwości na multipleksie cyfrowym 
z następującym uzasadnieniem: 
„Koncesja jest to akt administracyjny wydawany przez organ koncesyjny i zgodnie z 
kodeksem postępowania administracyjnego na taki akt służy prawo odwołania oraz 
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zaskarżenia do sądu administracyjnego, 22 lutego do Krajowej Rady Radiofonii i Telewizji 
wpłynęła skarga fundacji o. Tadeusza Rydzyka skierowana do Wojewódzkiego Sądu 
Administracyjnego w Warszawie, więc powinniśmy zdać się na decyzję sądu.  
Kierując się dobrem naszej gminy pozwoliłem sobie złożyć ten wniosek ponieważ w moim 
pojmowaniu tego świata głosowanie tej uchwały może doprowadzić do podziału naszego 
lokalnego społeczeństwa. W przekonaniu moim i nie tylko, propozycja tej uchwały ma 
podłoże polityczne, co wykazała dyskusja na wspólnym posiedzeniu komisji rady gminy. 
Wielokrotnie wypowiadaliśmy się negatywnie gdy ktoś z zewnątrz lub wewnątrz próbował 
wprowadzić do naszych dyskusji a zwłaszcza do naszych głosowań wątek polityczny. 
Zaangażowanie się naszych radnych w spór telewizji Trwam z Krajową Radą Radiofonii i 
Telewizji bardzo mnie zdziwił, są przecież inne sposoby wyrażania swojej opinii przez osoby 
w ten spór zaangażowane.  
Na zakończenie mojego uzasadnienia powiem jeszcze raz, że zajęcie stanowiska przez radę 
gminy bez względu na wynik głosowania może doprowadzić do podziału naszego 
społeczeństwa, a rada gminy jest po to by działać na rzecz społeczności i przeciwdziałać 
wszelkim podziałom. Poza tym członkowie Krajowej Rady Radiofonii i Telewizji na mocy 
postanowień Konstytucji odpowiadają z popełnienie deliktu konstytucyjnego przed 
Trybunałem Stanu.”  
Ponadto poinformował o następującej wypowiedzi biskupa Pieronka w dniu dzisiejszym w 
Radiu Zet: 
„Bp Pieronek przekonywał, że stanowisko TV Trwam nie jest stanowiskiem Kościoła. – TV 
Trwam jest przecież oparta o Lux Veritatis, fundację raczej prywatną, bo gdyby ktoś 
zaglądnął do podpisów składanych przy założeniu spółki, to tam jest podpis dwóch panów. 
Katolicka telewizja to musiałaby być telewizja, która jest oficjalną telewizją Kościoła. Nie ma 
takiej w Polsce – zaznaczył Pieronek.  
Duchowny przyznał, że na antenie TV Trwam pojawiają się polityczne przepychanki. – Nie 
dziwi mnie to, bo politycy bardzo często szukają rozmaitych środków, żeby się wypromować. 
To gra od wielu lat i takiej działalności nie popieram – stwierdził biskup”.  
 
Wójt zgłosił wniosek o zdjęcie z porządku obrad punktu 21 – Rozpatrzenie projektu uchwały 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla Kampinoskiego Parku 

Narodowego – po konsultacjach z mecenasem Krzysztofem Buglą okazało się że inna forma 
zakończenia sprawy będzie właściwa.   
 
Radny S. Lesisz złożył wniosek o imienne głosowanie projektu uchwały w sprawie stanowiska 
Rady Gminy dotyczącego przyznania TV Trwam częstotliwości na multipleksie cyfrowym.  
 
Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wniosek o zdjęcie z porządku obrad 
punktu dotyczącego „Podjęcia uchwały w sprawie stanowiska dotyczącego przyznania 

Telewizji Trwam częstotliwości na multipleksie cyfrowym”  

 
Wniosek został przyjęty w głosowaniu jawnym 11 głosami „za”, przy 2 głosach „przeciw” i 
1 głosie „wstrzymującym się”, przy obecności 15 radnych (1 radny nie brał udziału w 
głosowaniu).   
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Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wniosek o zdjęcie z porządku obrad 
punktu dotyczącego „Rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej w formie dotacji celowej dla Kampinoskiego Parku Narodowego”  
 
Wniosek został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu jawnym przy obecności 15 radnych.  
 
Przewodniczący Rady Gminy spytał radnego D. Sobczaka czy podtrzymuje swój wniosek o 
przesunięcie w rozpatrywaniu punktu 19 w związku ze zdjęciem z porządku obrad punktu 20. 
 
Radny D. Sobczak wycofał swój wniosek.  
 
Przewodniczący Rady Gminy biorąc pod uwagę wyniki głosowania poszczególnych wniosków 
stwierdził, że bezzasadny jest wniosek radnego Lesisza w sprawie głosowania imiennego.  
 
Porządek obrad przedstawia się następująco:  
1. Otwarcie sesji. 
2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmiany porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokółu z XIII sesji Rady Gminy. 
4. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 
5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 
6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia na 2012 rok planu dofinansowania 

form doskonalenia zawodowego nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolach 
prowadzonych przez Gminę Stare Babice oraz ustalenia maksymalnej kwoty 
dofinansowania opłat za kształcenie pobieranych przez szkoły wyższe i zakłady 
kształcenia nauczycieli oraz ustalenia form doskonalenia na które dofinansowanie będzie 
przyznane. 

7. Zapoznanie się ze sprawozdaniem z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 
poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez Gminę 
Stare Babice 
a) podjęcie uchwały. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży w drodze bezprzetargowej działki 
położonej we wsi Klaudyn, stanowiącej własność gminy. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie oddania w użytkowanie wieczyste 
nieruchomości oznaczonej nr ew. 703/8 położonej we wsi Stare Babice w drodze 
przetargu pisemnego. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży w drodze bezprzetargowej 
nieruchomości położonych we wsi Blizne Jasińskiego, stanowiących własność gminy. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży, w drodze bezprzetargowej działki 
położonej we wsi Lipków, stanowiących własność gminy. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze położonej w Koczargach 
Starych. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze położonej w Borzęcinie 
Małym. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze położonej w Bliznem 
Łaszczyńskiego. 
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15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze położonej w Bliznem 
Łaszczyńskiego i Blizne Jasińskiego. 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaopiniowania planu ochrony dla 
Kampinoskiego Parku Narodowego. 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie inkasa oraz 
wynagrodzenia sołtysów za inkaso łącznego zobowiązania pieniężnego, podatków: 
leśnego, rolnego i od nieruchomości. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie powołania zespołu ds. wyboru ławników. 
19. Podjęcie uchwały w sprawie stanowiska popierającego projekt ustawy o zmianie ustawy 

o dochodach jednostek samorządu terytorialnego. 
20. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Gminy na 2012 rok. 
21. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy Komisji Rady Gminy na rok 2012. 
22. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia na rok 2012 planu kontroli Komisji Rewizyjnej. 
23. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Stare Babice na 

2012r. 
24. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy Stare Babice na lata 2012-2020. 
25. Sprawozdanie z prac Rady Gminy za rok 2011: 

a) Rady Gminy, 
b) Komisji Rewizyjnej, 
c) Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu, 
d) Komisji Oświaty, Spraw Społecznych, Kultury i Kultury Fizycznej, 
e) Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Bezpieczeństwa. 

26. Zapytania radnych. 
27. Odpowiedzi na zapytania radnych. 
28. Wolne wnioski i informacje. 
29. Zakończenie obrad. 
 

3. Przyjęcie protokółu z XIII  sesji Rady Gminy. 
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że w protokóle zostały poprawione błędy 
interpunkcyjne, które nie mają wpływu na merytoryczną treść. Wyłożony na sesji protokół 
zawiera poprawki. Do dnia dzisiejszego nikt nie zgłosił innych uwag.  
 
Radni w głosowaniu jawnym, jednogłośnie przyjęli protokół z XIII sesji rady gminy, przy  
obecności 15 radnych.  
 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach podejmowanych w okresie 
międzysesyjnym. 
 
Przewodniczący rady gminy przedstawił informację o działaniach podejmowanych w okresie 
międzysesyjnym. Poinformował, że: 

− przekazał Wójtowi dwa wnioski właścicieli nieruchomości w Stanisławowie dotyczące 
dokonania korekty planu zagospodarowania przestrzennego, 

− przekazał zgodnie z kompetencją Wójtowi Gminy ofertę napisania książki, monografii- 
dziejów Starych Babic i okolicznych miejscowości z okazji 700-lecia Babic, 
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− przekazał przewodniczącej Komisji Oświaty, Spraw Społecznych, Kultury i Kultury 
Fizycznej 4 wnioski Rad Sołeckich (dwa wnioski Rady Sołeckiej Blizne Łaszczyńskiego, 
wniosek Rady Sołeckiej Koczarg Starych, wniosek Rady Sołeckiej Borzęcin Mały) w 
sprawie nadania nazw drogom w celu wydania opinii, po wydaniu przez Komisje opinii, 
sprawę przekazał Wójtowi w celu przygotowania projektów uchwał, tematy te są w 
dzisiejszym porządku obrad, 

− otrzymał od Marszałka Województwa Mazowieckiego pismo informujące o udzieleniu 
dotacji na prace konserwatorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do 
rejestru zabytków, położonych na obszarze województwa mazowieckiego, na które 
udzielono dotacji z budżetu województwa mazowieckiego (z pisma wynika, że  przyznano 
50 tys. zł dla Parafii Rzymskokatolickiej pw. św. Rocha w Lipkowie na wykonanie izolacji 
przeciwwilgociowej poziomej i pionowej murów fundamentowych Dwór – Plebania z 
XVIII wieku), 

− otrzymał od Wojewody Mazowieckiego skargę skierowaną do Wojewódzkiego Sądu 
Administracyjnego na Uchwałę Nr VIII/55/11 Rady Gminy Stare Babice z dnia 30 czerwca 
2011r. w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
gminy Stare Babice oraz Uchwałę Nr IX/58/11 Rady Gminy Stare Babice z dnia 4 sierpnia 
2011r zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego, skargę zgodnie z wykonaniem uchwały skierował do Wójta w celu 
udzielenia odpowiedzi na skargę,  

− wpłynęła także skarga do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego złożona przez Pana 
Włodzimierza Zatorskiego oraz Radosława i Beatę Staniszewskich- skargi zgodnie z 
kompetencją przekazał Wójtowi Gminy 

− otrzymał od Wójta Gminy wniosek w sprawie zwołania odpowiedniej Komisji celem 
omówienia następujących tematów:  

o wydzierżawienia nieruchomości gminnej położonej w Latchorzewie na utworzenie 
toru off-roadowy, motocrossowy i cross country dla motocykli, quadów oraz 
rowerów wobec sprzeciwu mieszkańców,  

o opłat adiacenkich z tytułu wzrostu wartości nieruchomości na wskutek budowy 
infrastruktury technicznej – wniosek skierowałem do Przewodniczącej Komisji 
Rozwoju Gospodarczego i Budżetu w celu zwołania posiedzenia, 

− otrzymał od Prezesa Sądu Okręgowego w Warszawie pismo w sprawie dokonania 
wyborów uzupełniających ławników do Sądu Okręgowego w Warszawie – 1 osoba, do 
Sądu Rejonowego dla Warszawy –Żoliborza Sądu Pracy i Ubezpieczeń Społecznych – 1 
osoba – informacja w tej sprawie została opublikowana  w Biuletynie Informacji 
Publicznej, na stronie internetowej gminy, przekazana sołtysom, 

− otrzymał od Zarządu Straży w Starych Babicach pismo w sprawie wpisania do planu pracy 
Rady i Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Bezpieczeństwa na 2012r zagadnień 
związanych z ochroną przeciwpożarową - sprawę przekazał przewodniczącemu 
merytorycznej Komisji, temat ten jest w projekcie planu tej Komisji, natomiast ochrona 
przeciwpożarowa na terenie gminy jest w kompetencji Wójta i zgodnie z ustawą o 
samorządzie gminnym w realizacji zadań własnych gminy wójt podlega wyłącznie radzie 
gminy w związku z powyższym na sesji sprawy z zakresu ochrony przeciwpożarowej 
przedstawia Wójt lub upoważniony przez Wójta pracownik,  

− podjął działania do zwołania XIV sesji  Rady Gminy, 
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− zwołał wspólne posiedzenie Komisji w celu omówienia projektów uchwał do XIV sesji 
Rady Gminy, 

− w każdą środę pełnił dyżur w Urzędzie Gminy. 
 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 
 
Wójt przedstawił informację o pracy w okresie między sesjami. Poinformował, że: 

− brał udział w konferencji gmin Stare Babice, Leszno i Błonie ze strony polskiej oraz 
gmin włoskich Esperia, Coreno i Castelnovo Parano, ws. opracowania programu 
współpracy pomiędzy naszymi gminami, 

− brał udział w obchodach 90-lecia Związku Oficerów Rezerwy nim. Marszałka Józefa 
Piłsudskiego,  

− brał udział w posiedzeniu RN EKO Babice sp. z. o.o., 

− podpisał akt notarialny na nabycie gruntu pod drogę gminną w Borzęcinie Dużym, 

− podpisał akt notarialny na nabycie gruntu pod drogę gminną w Lipkowie, 

− podpisał akt notarialny na nabycie gruntu pod drogę gminną w Babicach Nowych,  

− zwołał i przeprowadził posiedzenie Kapituły Gminnej Nagrody Babinicz,  

− podpisał akt notarialny na nabycie gruntu na cel publiczny – zieleń parkowa w Starych 
Babicach,  

− podpisał akt notarialny na nabycie gruntu pod drogę gminną w Starych Babicach, 

− brał udział w naradzie z przedstawicielami KPN ws. zagospodarowania Polany 
Lipkowskiej,  

− przeprowadził naradę z przedstawicielami OSP Stare Babice, 

− uczestniczył w zebraniu mieszkańców sołectw Lipków i Zielonki Wieś, 

− przeprowadził naradę z wykonawcami modernizacji miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Klaudyna, 

− uczestniczył w Zebraniu Delegatów Gminnej Spółki Wodnej Stare Babice, 

− przeprowadził doroczne spotkanie z sołtysami naszej gminy, 

− brał udział w kolejnej naradzie z przedstawicielami KPN ws. zagospodarowania Polany 
Lipkowskiej,  

− przeprowadził naradę z właścicielem firmy GEA NOVA i z adwokatem J. Sarnowskim, 
ws. eksploatacji Gminnej Oczyszczalni Ścieków w latach 1996-2000, 

− brał udział w posiedzeniu Rady Nadzorczej EKO Babice sp. z. o.o., 

− wspólnie ze Starostą Warszawskim Zachodnim i Komendantem Powiatowym Policji 
brał udział w naradzie z szefem Prokuratury Apelacyjnej,  

− brał udział w posiedzeniu zarządu Międzygminnego Związku Kampinos, 

− uczestniczył w naradzie z burmistrzem dzielnicy Bemowo ws. granicznej ulicy 
Batalionów Chłopskich.  

 
Następnie Wójt  poinformował, że w okresie międzysesyjnym wydał 19 zarządzeń: 
1) w sprawie zmiany zarządzenia Nr 27/11 dotyczącego wykonania uchwały budżetowej 

Gminy Stare Babice na 2011 w związku z Uchwałą Nr XII/111/11 Rady Gminy Stare Babice 
z dnia 16 grudnia 2011 w sprawie zmian w budżecie gminy Stare Babice na 2011 r.-  
wykonane,  

2) w sprawie zmian w budżecie Gminy Stare Babice na 2011 roku - sprawozdanie 
przekazane do Regionalnej Izby Obrachunkowej w dniu 23.12.2011 – wykonane, 
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3) w sprawie wprowadzenia „ Zasad (polityki) rachunkowości” w Urzędzie Gminy Stare 
Babice – w trakcie realizacji,   

4) w sprawie zmian w budżecie Gminy Stare Babice na 2011 rok - sprawozdanie przekazane 
do Regionalnej Izby Obrachunkowej w dnia 4.01.2012 – wykonane,  

5) w sprawie podania do publicznej wiadomości wykazu nieruchomości przeznaczonych do 
oddania w użytkowanie wieczyste w drodze bezprzetargowej oraz najmu  
w drodze przetargu - do publicznej wiadomości przekazano wykaz działek Mariew - nr 
218/7 oraz Zielonki Parcele - nr 287/2,  

6) w sprawie przeprowadzenia komisyjnego przeglądu materiałów zawierających 
informacje niejawne - wykonanie zarządzenia powierzono Pełnomocnikowi ds. ochrony 
informacji niejawnych,   

7) w sprawie wykonania uchwały budżetowej Gminy Stare Babice na 2012 rok. 
- przekazane jednostkom budżetowym – w trakcie realizacji,   

8) w sprawie ogłoszenia otwartego konkursu ofert na realizację zadań publicznych Gminy 
Stare Babice z zakresu pomocy społecznej -  wykonanie zarządzenia powierzono 
Kierownikowi Referatu Zamówień Publicznych – w trakcie realizacji,   

9) w sprawie wyznaczenia osób do udzielenia pierwszej pomocy przedlekarskiej oraz 
wykonania zadań z zakresu zwalczania pożarów i ewakuacji pracowników- wykonanie 
zarządzenia powierzono Sekretarzowi Gminy  - wykonane, 

10) w sprawie wprowadzenia komisji do przeprowadzenia egzaminów dla dwóch 
pracowników kończących służbę przygotowawczą w Urzędzie Gminy Stare Babice-
wykonanie zarządzenia powierzono Sekretarzowi Gminy  - w trakcie realizacji,   

11) w sprawie wprowadzenia zmian do Regulaminu Organizacyjnego Urzędu Gminy Stare 
Babice wykonanie zarządzenia powierzono Sekretarzowi Gminy  - w trakcie realizacji,   

12) w sprawie zasad przeprowadzania okresowych ocen pracowników samorządowych 
wykonanie zarządzenia powierzono Sekretarzowi Gminy  - w trakcie realizacji,   

13) w sprawie powołania komisji do oceny i wydzielenia dokumentacji niearchiwalnej, 
przeznaczonej do zniszczenia - wykonanie zarządzenia powierzono Sekretarzowi Gminy  
- w trakcie realizacji,  

14) w sprawie ogłoszenia otwartego konkursu  ofert na realizację zadań publicznych Gminy 
Stare Babice z zakresu wspierania i upowszechniania kultury fizycznej i sportu. 
wykonanie zarządzenia powierzono Kierownikowi Referatu Zamówień Publicznych - w 
trakcie realizacji, 

15) w sprawie powołania komisji konkursowej opiniującej oferty złożone w otwartym 
konkursie na realizację zadań publicznych Gminy Stare Babice z zakresu pomocy 
społecznej p.n " Pomoc dzieciom niepełnosprawnym i ich rodzinom" wykonanie 
zarządzenia powierzono Kierownikowi Referatu Zamówień Publicznych - w trakcie 
realizacji, 

16) w sprawie ogłoszenia otwartego konkursu oferty na realizację zadań publicznych Gminy 
Stare Babice z zakresu wspierania i upowszechniania  działań kulturalnych na terenie 
gminy Stare Babice wykonanie zarządzenia powierzono Kierownikowi Referatu 
Zamówień Publicznych - w trakcie realizacji, 

17) powołania komisji przetargowej  w sprawie przetargu pisemnego nieograniczonego na 
najem nieruchomości niezabudowanej w miejscowości Zielonki Parcele dz. ew. 287/2 na 
okres 10 lat -  Wykonanie zarządzenia powierzam Kierownikowi Referatu Geodezji i 
Gospodarki Nieruchomościami - w trakcie realizacji, 
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18) w sprawie  przyznania dyrektorom placówek oświatowych zróżnicowanego dodatku 
motywacyjnego i zatwierdzenia tego dodatku na okres od 1/03/12 do 31/08/2012. 
Wykonanie zarządzenia powierzam Kierownikowi Zespołu Obsługi Finansowej Oświaty- 
w trakcie realizacji, 

19)  w sprawie powołania komisji konkursowej opiniującej oferty złożone w otwartym 
konkursie na realizację zadań publicznych Gminy Stare Babice z zakresu wspierania 
i upowszechniania kultury fizycznej i sportu poprzez tworzenie warunków do uprawiania 
różnych dyscyplin sportowych - wykonanie zarządzenia powierzono Kierownikowi 
Referatu Zamówień Publicznych - w trakcie realizacji, 

 
W dalszej części Wójt przedstawił sprawozdanie z realizacji uchwał podjętych na poprzedniej 
sesji. Poinformował, że Rada Gminy na XIII sesji podjęła 11 uchwał, uchwały realizowane są 
następująco: 
- uchwała w sprawie przekazania do realizacji Gminnemu Ośrodkowi Pomocy Społecznej  
w Starych Babicach zadań, wynikających z ustawy z dnia 9 czerwca 2011 roku o wspieraniu 
rodziny i systemie pieczy zastępczej 
 - uchwała zrealizowana,  
- uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia w sprawie 
współfinansowania lokalnej linii uzupełniającej   

- linia została uruchomiona od 1 stycznia 2012r., porozumienie zostanie podpisane 
prawdopodobnie w marcu, ze względu na wycofanie się ze współfinansowania 
przedsięwzięcia przez Łomianki  

- uchwała w sprawie oddania w użytkowanie wieczyste nieruchomości położonej w Mariewie 
w drodze bezprzetargowej   

- zlecono aktualizację operatu szacunkowego nieruchomości wraz z nakładami 
poniesionymi przez najemców,  

- uchwała w sprawie najmu w drodze przetargu nieruchomości oznaczonej nr ew. 287/2 
stanowiącej własność gminy położonej we wsi Zielonki Parcele   

- został ogłoszony pisemny przetarg nieograniczony  
- uchwała w sprawie inkasa oraz wynagradzania sołtysów za inkaso łącznego zobowiązania 
pieniężnego, podatków: leśnego, rolnego i od nieruchomości  

- uchwała została opublikowana w dzienniku urzędowym, 
- uchwała w sprawie zarządzenia wyborów do samorządu sołectwa Klaudyn   

- uchwała zrealizowana, 11 stycznia br. dokonano wyboru sołtysa i rady sołeckiej 
sołectwa Klaudyn,  

- uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy Stare Babice na 2011r.  
 - uchwała zrealizowana, została przekazana do publikacji w dzienniku urzędowym, 
- uchwała w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Stare Babice na lata 
2012-2020 
 - uchwała w trakcie realizacji, 
- Budżet Gminy Stare Babice na 2012 rok  
 - uchwała w trakcie realizacji, została opublikowana w dzienniku urzędowym, 
- uchwały w sprawie nadania nazw drogom położonym  

- w Janowie   
- w Zielonkach Wieś   
- uchwały zostały opublikowane w dzienniku urzędowym.  
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Radny A. Kotwicki poprosił o uszczegółowienie informacji o spotkaniu z Burmistrzem 
Bemowa w sprawie drogi Batalionów Chłopskich.  
 
Radny L. Poborczyk zwrócił się o przybliżenie informacji o ewakuacji.  
 
Wójt odnośnie pierwszego pytania poinformował, że Dzielnica Bemowo złożyła propozycję 
zmiany linii rozgraniczającej ulicy Batalionów Chłopskich. Ulica ta jest ulicą graniczną, jej 
dotychczasowe linie rozgraniczające przebiegają pośrodku ulicy. Dzielnica Bemowo ma plan 
wykonania pełnowymiarowej 12m ulicy i zaproponowała aby północną linię rozgraniczającą  
biegnącą po naszych gruntach przesunąć na granicę gminy aby w całości leżała po stronie 
warszawskiej. 
Odnośnie ewakuacji poinformował, że zostały wyznaczone osoby do jej przeprowadzenia.  
 
6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia na 2012 rok planu dofinansowania 

form doskonalenia zawodowego nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolach 
prowadzonych przez Gminę Stare Babice oraz ustalenia maksymalnej kwoty 
dofinansowania opłat za kształcenie pobieranych przez szkoły wyższe i zakłady 
kształcenia nauczycieli oraz ustalenia form doskonalenia na które dofinansowanie 
będzie przyznane 

 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że uchwała określa szczegółowe warunki 
dofinansowania doskonalenia zawodowego nauczycieli oraz podział środków między 
placówki oświatowe.  
 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Radni nie zgłosili się do dyskusji.  

 
Przewodniczący Rady Gminy złożył wniosek o nieodczytywanie projektu uchwały i poddał go 
pod głosowanie.  
 
Wniosek został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 14 radnych.  
 
Przewodniczący rady gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 
Uchwała Nr XIV/114/12 - w sprawie przyjęcia na 2012 rok planu 

dofinansowania form doskonalenia zawodowego 
nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolach 
prowadzonych przez Gminę Stare Babice oraz ustalenia 
maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za 
kształcenia pobieranych przez szkoły wyższe i zakłada 
kształcenia nauczycieli oraz ustalenia form 
doskonalenia na które dofinansowanie będzie 
przyznane    

- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 14 radnych. 
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7. Zapoznanie się ze sprawozdaniem z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 
poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez Gminę 
Stare Babice 

 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że zgodnie z art. 30a ust. 1 ustawy Karta 
Nauczyciela organ prowadzący szkołę będący jednostką samorządu terytorialnego 
przeprowadza analizę poniesionych w poprzednim roku kalendarzowym wydatków na 
wynagrodzenia nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego.  
Sprawozdanie zostało sporządzone zgodnie z rozporządzeniem Ministra Edukacji Narodowej 
z dnia 13 stycznia 2010r. oraz przekazane Regionalnej Izbie Obrachunkowej i Radzie Gminy.  
 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Radni nie zgłosili się do dyskusji.  

 
Przewodniczący Rady Gminy złożył wniosek o nieodczytywanie projektu uchwały i poddał go 
pod głosowanie.  
 
Wniosek został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 14 radnych.  
 

a) podjęcie uchwały 
 
Przewodniczący rady gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 
Uchwała Nr XIV/115/12 - w sprawie przyjęcia sprawozdania z wysokości 

średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 
stopniach awansu zawodowego w szkołach 
prowadzonych przez Gminę Stare Babice     

- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 14 radnych. 
 
8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży w drodze bezprzetargowej działki 

położonej we wsi Klaudyn, stanowiącej własność gminy 
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały zakłada sprzedaż 
nieruchomości o nr ew. 842/8 położonej w Klaudynie  w celu przyłączenia do działki 
sąsiedniej. 
 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Radni nie zgłosili się do dyskusji.  

 
Przewodniczący rady gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 
Uchwała Nr XIV/116/12 - w sprawie sprzedaży w drodze bezprzetargowej 

działki położonej we wsi Klaudyn, stanowiących 
własność gminy     

- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 14 radnych. 
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9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie oddania w użytkowanie wieczyste 
nieruchomości oznaczonej nr ew. 703/8 położonej we wsi Stare Babice w drodze 
przetargu pisemnego 

 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały zakłada oddanie w 
użytkowanie wieczyste - w drodze przetargu - nieruchomości o nr ew. 703/8 we wsi Stare 
Babice. 

 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Radny T. Szuba spytał jakie są skutki finansowe dla gminy oddania tej nieruchomości w 
użytkowanie wieczyste.  
 
Kierownik Referatu Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że wartość 
nieruchomości według wyceny rzeczoznawcy wynosi 1 389 000zł z VAT-em 1 708 470zł,  
pierwsza wpłata (25%) wyniesie przy tej cenie 427 117,50zł z VAT-em, opłaty roczne (7%) 
wyniosą 97 230zł z VAT-em 119 592,90zł. Cena uzyskana w przetargu nie może być niższa niż 
określona w wycenie.  
 
Radny S. Lesisz spytał czy wiadomo kto weźmie w dzierżawę tę nieruchomość.  
 
Kierownik Referatu Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami odpowiedziała, że nigdy 
wcześniej nie wiadomo kto wygra przetarg, a zgodnie z treścią uchwały odbędzie się 
przetarg.  
 
Przewodniczący rady gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 
Uchwała Nr XIV/117/12 - w sprawie oddania w użytkowanie wieczyste 

nieruchomości oznaczonej nr ew. 703/8 położonej we 
wsi Stare Babice w drodze przetargu pisemnego     

- podjęta została w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym”, 
przy obecności 14 radnych. 
 
10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży w drodze bezprzetargowej 

nieruchomości położonych we wsi Blizne Jasińskiego, stanowiących własność gminy. 
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały zakłada sprzedaż w drodze 
bezprzetargowej dziesięciu nieruchomości położnych w Bliznem Łaszczyńskiego w celu 
przyłączenia do działek sąsiednich. 
 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Radni nie zgłosili się do dyskusji.  

 
Przewodniczący Rady Gminy złożył wniosek o nieodczytywanie projektu uchwały i poddał go 
pod głosowanie.  
 
Wniosek został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 14 radnych.  
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Przewodniczący rady gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 
Uchwała Nr XIV/118/12 - w sprawie sprzedaży w drodze bezprzetargowej 

nieruchomości położonych we wsi Blizne 
Łaszczyńskiego, stanowiących własność gminy      

- podjęta została w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, przy obecności 14 radnych (1 
radny nie brał udziału w głosowaniu). 
 
11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie sprzedaży, w drodze bezprzetargowej działki 

położonej we wsi Lipków, stanowiących własność gminy. 
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały zakłada sprzedaż w drodze 
bezprzetargowej działki o nr ew. 115/41 położonej we wsi Lipków. 
 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Radni nie zgłosili się do dyskusji.  

 
Przewodniczący rady gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 
Uchwała Nr XIV/119/12 - w sprawie sprzedaży w drodze bezprzetargowej 

działki położonej we wsi Lipków, stanowiących 
własność gminy      

- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 14 radnych. 
 
12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze położonej w 

Koczargach Starych 
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały zakłada nadanie nazwy 
CZEREŚNIOWA drodze położonej w Koczargach Starych. Nazwa została zaakceptowana przez 
Komisję Oświaty Spraw Społecznych, Kultury i Kultury Fizycznej.  Zwrócił się do radnych o 
wykreślenie w tytule uchwały podwójnego wyrażenia „w sprawie”. 
 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Radni nie zgłosili się do dyskusji.  

 
Przewodniczący rady gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 
Uchwała Nr XIV/120/12 - w sprawie nadania nazwy drodze położonej w 

Koczargach Starych       
- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 14 radnych. 
 
13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze położonej w 

Borzęcinie Małym 
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały zakłada nadanie nazwy 
ŹRÓDLANA drodze położonej w Borzęcinie Małym. Nazwa została zaakceptowana przez 
Komisję Oświaty Spraw Społecznych, Kultury i Kultury Fizycznej. 
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Następnie Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Radni nie zgłosili się do dyskusji.  

 
Przewodniczący rady gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 
Uchwała Nr XIV/121/12 - w sprawie nadania nazwy drodze położonej w 

Borzęcinie Małym       
- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 14 radnych. 
 
14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze położonej w Bliznem 

Łaszczyńskiego 
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały zakłada nadanie nazwy 
OGRODOWA drodze położonej w Bliznem Łaszczyńskiego. Nazwa została zaakceptowana 
przez Komisję Oświaty Spraw Społecznych, Kultury i Kultury Fizycznej. 
 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Radni nie zgłosili się do dyskusji.  

 
Przewodniczący rady gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 
Uchwała Nr XIV/122/12 - w sprawie nadania nazwy drodze położonej w Blizne 

Łaszczyńskiego       
- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 14 radnych. 
 
15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze położonej w Bliznem 

Łaszczyńskiego i Blizne Jasińskiego 
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały zakłada nadanie nazwy 
WĄSKA drodze położonej w Blizne Łaszczyńskiego. Nazwa została zaakceptowana przez 
Komisję Oświaty Spraw Społecznych, Kultury i Kultury Fizycznej. 
 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Radni nie zgłosili się do dyskusji.  

 
Przewodniczący rady gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 
Uchwała Nr XIV/123/12 - w sprawie nadania nazwy drodze położonej w Blizne 

Łaszczyńskiego i Blizne Jasińskiego       
- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 14 radnych. 
 
16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaopiniowania planu ochrony dla 

Kampinoskiego Parku Narodowego. 
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że Dyrektor Kampinoskiego Parku Narodowego 
przekazał Radzie Gminy do zaopiniowania projekt Planu Ochrony Kampinoskiego Parku. 
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Został przygotowany projekt uchwały z uwagami do planu. Na wspólnym posiedzeniu Komisji 
Radna J. Maj-Kowalska zwróciła uwagę na rozbieżność w latach obowiązywania planu. 
Zwrócił się do Kierownika Referatu Ochrony Środowiska o podanie właściwych dat.  
 
Kierownik Referatu Ochrony Środowiska poinformował, że właściwy termin obowiązywania 
planu ochrony parku to lata 2012-2031. Ponadto w uzasadnieniu na 1 stronie w 2 wierszu od 
dołu zamiast „pościelowych” powinno być „pościekowych” 

 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Radni nie zgłosili się do dyskusji.  

 
Przewodniczący Rady Gminy złożył wniosek o nieodczytywanie projektu uchwały i poddał go 
pod głosowanie.  
 
Wniosek został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 14 radnych.  
 
Przewodniczący rady gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 
Uchwała Nr XIV/124/12 - w sprawie zaopiniowania projektu planu ochrony dla 

Kampinoskiego Parku Narodowego na lata 2012-2031    
- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 14 radnych. 
  
17. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie inkasa oraz 

wynagrodzenia sołtysów za inkaso łącznego zobowiązania pieniężnego, podatków: 
leśnego, rolnego i od nieruchomości 

 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały zakłada zmianę uchwały 
podjętej w grudniu. Zmiana polega na uszczegółowieniu § 1 projektu uchwały oraz ustalenie 
inkasentem nowego sołtysa Klaudyna.  
 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Radny S. Lesisz spytał czym się różni ten rok od poprzedniego roku, jakie są rozbieżności.  
 
Przewodniczący Rady Gminy odpowiedział, że niczym się nie różni.  
 
Przewodniczący Rady Gminy złożył wniosek o nieodczytywanie projektu uchwały i poddał go 
pod głosowanie.  
 
Wniosek został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 14 radnych.  
 
Przewodniczący rady gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 
Uchwała Nr XIV/125/12 - zmieniająca uchwałę w sprawie inkasa oraz 

wynagrodzenia sołtysów za inkaso łącznego 
zobowiązania pieniężnego, podatków: leśnego, rolnego 
i od nieruchomości     

- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 14 radnych. 
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18. Podjęcie uchwały w sprawie powołania zespołu ds. wyboru ławników. 
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że Prezes Sądu Okręgowego w Warszawie 
działając na podstawie art. 168 ustawy z dnia 27 lipca 2011r. Prawo o ustroju sądów 
powszechnych zwrócił się z prośbą o dokonanie wyborów uzupełniających ławników do  
- Sądu Okręgowego w Warszawie – 1 osoba, 
- Sądu Rejonowego dla Warszawy – Żoliborza Sądu Pracy i Ubezpieczeń społecznych – 1 
osoba.  
Na wspólnym posiedzeniu Komisji zgłosił do zespołu ławników radnego Adama Kotwickiego, 
radnego Tadeusza Wiśniewskiego i siebie. Spytał czy są inne kandydatury. 
 
Nie zgłoszono innych kandydatur 
 
Radny A. Kotwicki wyraził zgodę na kandydowanie do składu zespołu ds. wyboru ławników.  
 
Radny T. Wiśniewski wyraził zgodę na kandydowanie do składu zespołu ds. wyboru 
ławników.  
 
Przewodniczący Rady Gminy wyraził zgodę na kandydowanie do składu zespołu ds. wyboru 
ławników.  
 
Przewodniczący rady gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 
Uchwała Nr XIV/126/12 - w sprawie powołania zespołu ds. wyboru ławników      
- podjęta została w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym 
się”, przy obecności 14 radnych. 
 
19. Podjęcie uchwały w sprawie stanowiska popierającego projekt ustawy o zmianie 

ustawy o dochodach jednostek samorządu terytorialnego. 
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że Komitet Inicjatywy Ustawodawczej projektu 
ustawy o zmianie ustawy o dochodach jednostek samorządu terytorialnego przesłał do 
Przewodniczącego Rady Gminy apel o poparcie obywatelskiego projektu ustawy „Stop 
Janosikowe”. Został przygotowany projekt uchwały.  
 
Przewodniczący Rady Gminy złożył wniosek o nieodczytywanie projektu uchwały i poddał go 
pod głosowanie.  
 
Wniosek został przyjęty w głosowaniu jawnym 12 głosami „za”, przy 2 głosach „przeciw”, 
przy obecności 14 radnych.  
 
Przewodniczący rady gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 
Uchwała Nr XIV/127/12 - w sprawie stanowiska popierającego projekt ustawy 

o zmianie ustawy o dochodach jednostek samorządu 
terytorialnego     

- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 14 radnych. 
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20. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Gminy na 2012 rok. 
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że radni otrzymali plan pracy Rady Gminy. Nie 
zostały zgłoszone wnioski do tego planu.  
 
Przewodniczący Rady Gminy złożył wniosek o nieodczytywanie projektu uchwały i poddał go 
pod głosowanie.  
 
Wniosek został przyjęty w głosowaniu jawnym 13 głosami „za”, przy 1 głosie 
„wstrzymującym”, przy obecności 14 radnych.  
 
Przewodniczący rady gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 
Uchwała Nr XIV/128/12 - w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Gminy na rok 

2012      
- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 14 radnych. 
 
21. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy Komisji Rady Gminy na rok 2012. 
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że każda Komisja opracowała plan pracy. Plany 
zostały omówione na posiedzeniach Komisji.  
 
Przewodniczący Rady Gminy złożył wniosek o nieodczytywanie projektu uchwały i poddał go 
pod głosowanie.  
 
Wniosek został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 14 radnych.  
 
Przewodniczący rady gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 
Uchwała Nr XIV/129/12 - w sprawie przyjęcia na rok 2012 planów pracy Komisji      
- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 14 radnych. 
 
22. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia na rok 2012 planu kontroli Komisji 

Rewizyjnej. 
 
Przewodniczący Rady Gminy  poinformował, że Komisja Rewizyjna opracowała plan kontroli 
na 2012. 
 
Przewodniczący Rady Gminy złożył wniosek o nieodczytywanie projektu uchwały i poddał go 
pod głosowanie.  
 
Wniosek został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 14 radnych.  
 
Przewodniczący rady gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 
Uchwała Nr XIV/130/12 - w sprawie zatwierdzenia na rok 2012 planu kontroli 

Komisji Rewizyjnej       
- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 14 radnych. 
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23. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Stare Babice na 
2012r. 

 
Przewodniczący Rady Gminy  poinformował, że projekt uchwały zakłada: 
- zwiększenie wydatków o kwotę 577 857zł, kwota wydatków po zmianach wynosi 
64 983 231zł, 
- zmniejszenie rozchodów o kwotę 577 857zł, kwota rozchodów po zmianach wynosi 
3 424 142zł, 
- zwiększenie dotacji udzielonych z budżetu gminy podmiotom należącym i nie należącym do 
sektora finansów publicznych.  
Na wspólnym posiedzeniu Komisji Skarbnik Gminy zgłosiła autopoprawkę do projektu 
uchwały, radni otrzymali Tabelę Nr 4 i Załącznik Nr 1. 
 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
 
Radny T. Szuba spytał o zwiększenie o 20.000zł na Zagospodarowanie polany w Lipkowie w 
związku ze zdjęciem z porządku obrad projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji dla 
Kampinoskiego Parku Narodowego. 
 
Skarbnik Gminy odpowiedziała, że w związku ze zdjęciem z porządku obrad uchwały w 
sprawie udzielenia dotacji dla Kampinoskiego Parku Narodowego w uchwale budżetowej 
zostaną dokonane m.in. następujące zmiany: 
- nie będzie załącznika nr 1 do uchwały, 
- w uzasadnieniu zostaną wykreślone zapisy dotyczące zagospodarowania polany w Lipkowie 
(dział 921, rozdział 92195),   
- w tabeli dotyczącej wydatków majątkowych nie będzie zwiększenia na zagospodarowanie 
polany, 
- w treści uchwały zmniejszy się kwota wydatków majątkowych. 
Uchwała, która zostanie przedstawiona do podpisu Przewodniczącego, po uchwaleniu, 
będzie zawierała wszystkie niezbędne zmiany wynikające z innego finansowania zadania 
„Zagospodarowanie polany w Lipkowie”.  
  
Radna B. Skrońska poprosiła o udzielenie szerszej informacji na temat zakupu ciągnika 
(rozdział 92601) za kwotę 32 000zł, czy jest oferent.  
 
Wójt odpowiedział, że z dniem 1 stycznia utworzony został GOSiR-u i przejął większość 
zadań, które do tej pory zlecane były podmiotowi zewnętrznemu (głównie LKS Naprzód 
Zielonki). Klub posiadał szereg narzędzi i maszyn (ciągnik rolniczy, kosiarkę, przyczepę i inne 
urządzenia do pielęgnacji boisk i terenów zielonych). W związku z tym celowe jest aby GOSiR 
zakupił ciągnik. 
 
Radna B. Skrońska spytała czy ciągnik był wyceniony przez rzeczoznawcę, czy w tej kwocie 
jest dodatkowy osprzęt.  
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Wójt odpowiedział, że kwota w budżecie przeznaczona jest tylko na ciągnik. Ciągnik został 
wyceniony przez Zastępcę Wójta (który jest rolnikiem) – na podstawie rozeznania cen tego 
typu maszyn, cena jest zadowalająca dla kupującego i nie jest wygórowana.  
 
Przewodniczący Rady Gminy dodał, że Kierownik GOSiR-u zebrał oferty i była to 
najkorzystniejsza oferta. Razem z ciągnikiem do GOSiR-u przejdzie operator, który zna sprzęt.  
 
Radna B. Skrońska spytała ile lat ma ciągnik.  
 
Przewodniczący Rady Gminy odpowiedział, że ciągnik jest z 1998r. Jest to najtańsza oferta 
spośród przedstawionych w Internecie.   
 
Radna B. Skrońska spytała jaka będzie forma zatrudnienia operatora ciągnika w GOSiR-ze.  
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że pracownik jest zatrudniony na pełnym 
etacie, ma również inne zadania oprócz jeżdżenia traktorem.  
 
Radna B. Skrońska poprosiła o potwierdzenie, że operator ciągnika jest już zatrudniony w 
GOSiR-ze, a nie przechodzi razem z traktorem.  
 
Przewodniczący Rady Gminy potwierdził.  
 
Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie autopoprawkę do projektu uchwały 
zgłoszoną przez Panią Skarbnik .  
 
Autopoprawka została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 14 
radnych.  
 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy złożył wniosek o nieodczytywanie projektu uchwały i 
poddał go pod głosowanie.  
 
Wniosek został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 14 radnych.  
 

Przewodniczący rady gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 
Uchwała Nr XIV/131/12 - w sprawie zmian w budżecie gminy Stare Babice na 

2012r.  
- podjęta została w głosowaniu jawnym, 13 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym 
się”, przy obecności 14 radnych.  
 
24. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Gminy Stare Babice na lata 2012-2020. 
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały zakłada zmianę załączników 
nr 1 i 2. 
 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
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Radna B. Skrońska spytała czy w tej uchwale również będą zmiany związanie z 
„Zagospodarowaniem polany w Lipkowie”.  
 
Skarbnik Gminy odpowiedziała, że w Wieloletniej Prognozie Finansowej nie ma zmian 
dotyczących dotacji dla KPN.  
 
Następnie Przewodniczący Rady Gminy złożył wniosek o nieodczytywanie projektu uchwały i 
poddał go pod głosowanie.  
 
Wniosek został przyjęty jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 14 radnych.  
 

Przewodniczący rady gminy przedstawił projekt uchwały pod głosowanie 
Uchwała Nr XIV/132/12 - w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy Stare Babice na lata 2012-2020  
- podjęta została jednogłośnie w głosowaniu jawnym, przy obecności 14 radnych.  
 
25. Sprawozdanie z prac Rady Gminy za rok 2011: 
 

a) Rady Gminy, 
 
Przewodniczący Rady Gminy przedstawił sprawozdanie z prac Rady Gminy za rok 2011 
następującej treści:  
„Rada Gminy w roku 2011  podjęła  105 uchwał w tym: 

- 97 uchwał powierzyła do wykonania Wójtowi Gminy. 
Z podjętych 105 uchwał: 

− 28  uchwał stanowiło prawo miejscowe , 

−  19  uchwał dotyczyło spraw związanych z budżetem, 

− 6  uchwał związanych z  podatkami, 

− 4 uchwały związane z planowaniem przestrzennym, 

− 17 uchwał związanych z gospodarką nieruchomościami, 

− 6 uchwał dotyczyło nadania nazw ulicom. 
Rada Gminy w 2011 roku rozpatrzyła 2 skargi w tym: 
- 1 skargę na działalność Wójta, w wyniku rozpatrzenia uznała skargę za bezzasadną, 
- 1 skargę na działalność  Komendanta Straży Gminnej Gminy Stare Babice, w wyniku  
   rozpatrzenia uznała skargę za bezzasadną. 
Rada Gminy w trybie art.101 ustawy z dnia 8 marca 1990r o samorządzie gminnym rozpatrzyła 3 
wezwania do usunięcia naruszenia prawa podjętymi uchwałami. 
W trybie nadzoru Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie stwierdziło nieważność w 
całości 1 uchwały (dot. uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania dotacji dla niepublicznych 
przedszkoli, prowadzonych na terenie gminy Stare Babice oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości  
ich wykorzystania) oraz z w jednej stwierdziło nieważność zapisu jednego paragrafu (  dot. uchwały w 
sprawie przystąpienia Gminy Stare Babice do realizacji projektów w ramach Poddziałania 7.1.1. 
Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki). 
Ponadto stwierdziło, że dwie uchwały podjęto z naruszeniem prawa 

1) w sprawie ustalenia zasad udzielania dotacji celowej spółkom wodnym, trybu postępowania 
w sprawie udzielania dotacji i sposobu jej rozliczania,  

2) w sprawie zaciągnięcia kredytu. 
Rada Gminy dokonała naprawy  tych uchwał we własnym zakresie. 
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Wojewoda Mazowiecki w trybie nadzoru stwierdził, że 2 uchwały podjęto z naruszeniem prawa: 
1) w sprawie zasad usytuowania miejsc sprzedaży napojów alkoholowych na terenie gminy 

Stare Babice ,  
2) w sprawie ustalenia wysokości opłat za świadczenia udzielane przez publiczne przedszkola 

prowadzone przez gminę. 
 Rada Gminy dokonała naprawy  tych uchwał we własnym zakresie. 
Poza tym, Wojewoda Mazowiecki na  uchwałę w sprawie  uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego gminy Stare Babice oraz na uchwałę zmieniającą uchwałę w 
sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wniósł skargę do 
Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego. 
W roku 2011 odbyło się łącznie  51 posiedzeń rady w tym: 

− 11 sesji, frekwencja na posiedzeniach wyniosła 97,6% 

− 40 posiedzeń Komisji, frekwencja na posiedzeniach wyniosła 95,1%. 
Biorąc powyższe pod uwagę, można stwierdzić, że w 2011  roku  odbywały się  średnio cztery 
posiedzenia w miesiącu ( można także przyjąć, że 1 posiedzenie w tygodniu) 

Najważniejsze decyzje jakie w 2011 roku podjęła Rada to między innymi: 
1) uchwalenie budżetu gminy na rok 2011 i 2012 
2) dokonanie wyboru ławników na czteroletnią kadencję 2012-2015, 
3) zarządzenie wyboru do samorządu mieszkańców wsi na kadencję 2012-2015, 
4) powołanie gminnej jednostki organizacyjnej pod nazwą „Gminny Ośrodek Sportu i Rekreacji”, 
5) wyrażenie zgody na nawiązanie współpracy partnerskiej pomiędzy Gminą Stare Babice, a 

gminami w nazwie, których występuje słowo „Babice”, 
6) uchwalenie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Stare Babice, 
7) ustalenie zasad udzielania dotacji celowej spółkom wodnym, trybu postępowania w sprawie 

udzielania dotacji i sposobu jej rozliczania, 
8) wyrażenie stanowiska wobec złego stanu technicznego dróg wojewódzkich zlokalizowanych 

na terenie gminy Stare Babice.” 

 
b) Komisji Rewizyjnej, 

 
Przewodniczący Komisji przedstawił sprawozdanie z pracy Komisji w 2011r. następującej 
treści: 
„Kontrole planowane 

Na podstawie Uchwały Nr III/17/2011 Rady Gminy Stare Babice z dnia 10 lutego 2011 roku w 
sprawie zatwierdzenia na rok 2011 planu kontroli Komisji Rewizyjnej, Komisja zobowiązana była do 
kontroli następujących zagadnień: 
Lp. Nazwa zadania Miesiąc kontroli 

1. 
Analiza umów zawartych pomiędzy Gminą a kontrahentami pod 
względem celowości, legalności i gospodarności za 2010 rok 

Luty 

2. Analiza funkcjonowania funduszy sołeckich w Gminie Stare Babice marzec 

3. Analiza kryteriów przyjmowania dzieci do gminnych przedszkoli Kwiecień 

4. Roczne sprawozdanie z wykonania budżetu Maj 

5. 
Kontrola wykonania budżetu Gminy za 2010 rok wraz z przygotowaniem 
wniosku w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy 

Czerwiec 

6. 
Kontrola wykorzystania dotacji gminnej dla Gminnej Spółki Wodnej 
„Babice” 

Wrzesień, 
październik 

7. Kontrola udzielonych przez Gminę zamówień publicznych w 2011 roku Listopad 

Wszystkie zaplanowane kontrole przeprowadzone zostały terminowo z następującymi 
zaleceniami lub wskazaniami: 
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1. W zakresie analizy umów zawartych pomiędzy Gminą a kontrahentami wskazano na konieczność 
dokonywania zmian w umowach przez obydwie strony wskazane w umowie oraz zalecono aby 
przechowywać kompletne oryginały umów wraz z załącznikami, przy czym rozważyć czy 
załączanie obszernych dokumentów Specyfikacji Istotnych Warunków Zamówienia oraz Ofert jest 
konieczne; 

2. W zakresie analizy kryteriów przyjmowania dzieci do gminnych przedszkoli wskazano na 
rozbieżności w kryteriach przyjmowania dzieci w poszczególnych przedszkolach; 

3. W zakresie wykorzystania dotacji gminnej dla Gminnej Spółki Wodnej „Babice” wskazano, że 
warunki do udzielenia dotacji określone w Uchwale Nr XI/80/11 Rady Gminy Stare Babice z dnia 
20 października 2011 roku są zbyt wygórowane (dotyczy % ściągalności składek członkowskich), 
co może uniemożliwić udzielenie Spółce dotacji z budżetu Gminy na 2012 rok.  
Kontrola rocznego sprawozdania z wykonania budżetu Gminy za 2010 rok wraz z wnioskiem w 

sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy przygotowane przez Komisję Rewizyjną (po raz 
pierwszy sporządzane na nowych zasadach, określonych w ustawie o finansach publicznych) przyjęte 
zostały przez Regionalną Izbę Obrachunkową bez uwag. 
Zadania wykonane poza planem  
W 2011 roku Komisja zajmowała się również wyjaśnieniem zarzutów zawartych w 2 skargach: 
1) na działalność Komendanta Straży Gminnej Gminy Stare Babice złożoną przez Panią Ewę 

Gajewską:  
a) Komisja zapoznała się z dokumentacją urzędową dotyczącą sprawy,  
b) Komisja wypracowała i przedłożyła Radzie Gminy opinię w sprawie rozpatrzenia skargi 
c) Uchwałą Nr VIII/54/11 z dnia 30 czerwca 2011r.  Rada Gminy uznała skargę za 

bezzasadną; 
2) na działalność Wójta Gminy Stare Babice złożoną przez Stanisława Gruchalskiego: 

a) Komisja zapoznała się z dokumentacją urzędową dotyczącą sprawy,  
b) Komisja wypracowała i przedłożyła Radzie Gminy opinię w sprawie rozpatrzenia skargi, 
c) Uchwałą Nr XII/100/11 z dnia 24 listopada 2011r.  Rada Gminy uznała skargę za 

bezzasadną. 
Ponadto członkowie Komisji zapoznali się z:  
- wystąpieniem pokontrolnym Regionalnej Izby Obrachunkowej z kontroli kompleksowej gospodarki 
finansowej gminy Stare Babice za okres od 01.01.2010r. do 31.12.2010r. 
- odpowiedzią Wójta Gminy Stare Babice na wystąpienie pokontrolne.” 

 
c) Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu, 

 
Zastępca Przewodniczącej Komisji przedstawił sprawozdanie z pracy Komisji w 2011r. 
następującej treści: 
„Plan pracy Komisji został zatwierdzony przez Radę Gminy Uchwałą nr III/18/11 z dnia 10 lutego 
2011r.  
W roku 2011 Komisja realizowała zatwierdzony plan pracy w ramach swoich posiedzeń , biorąc pod 
uwagę zadania o charakterze kompleksowym należącym do właściwości kilku komisji, niektóre 
zagadnienia zostały zrealizowane  na wspólnym posiedzeniu. 
W ramach własnych posiedzeń Komisja dokonała wyboru zastępcy przewodniczącego, zapoznała się z 
działalnością w roku 2010 Komisji poprzedniej kadencji, opracowała plan pracy na rok 2011. Na 
kolejnym posiedzeniu zapoznała się z harmonogramem realizacji inwestycji wyznaczonych w budżecie 
gminy na rok 2011, omówiła stan przygotowań do uchwalenia zaktualizowanego planu 
zagospodarowania gminy, zmiana planu została uchwalona na sesji w miesiącu czerwcu, a dla wsi 
Kwirynów, Stare Babice, Janów i Klaudyn na sesji zwołanej na wniosek Wójta - w miesiącu kwietniu. 
Komisja zapoznała się z wnioskiem Gminnego Przedsiębiorstwa Komunalnego „Eko-Babice” o 
przedłużenie o rok dotychczasowych taryf, przeanalizowała od 2005 roku kształtowanie cen wody i   
ścieków w gminie, zapoznała się z wysokością dopłat do taryf jakie obowiązywały w gminie od  2008 
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roku oraz jaka jest propozycja dopłat do taryf na okres od 1 czerwca 2011r do 31 maja 2012 roku, 
porównała ceny wody i ścieków w sąsiednich gminach. 
Komisja pozytywnie zaopiniowała wzrost stawek podatku od nieruchomości na rok 2012 o wskaźnik 
inflacji 4,2% w stosunku do roku 2011. Zapoznała się z aktualną uchwałą w sprawie  zwolnień w 
podatku od nieruchomości. 
Komisja pozytywnie zaopiniowała wzrost stawek podatku od środków transportowych na rok 2012 o 
4,2% w stosunku do roku 2011. 
Komisja pozytywnie zaopiniowała maksymalną stawkę opłaty targowej w wysokości 600 zł i wzrost 
inkasa do 25% pobranych i terminowo odprowadzonych kwot opłaty targowej. Komisja pozytywnie 
zaopiniowała obniżenie ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego z 74,18 zł za dt do 40 zł 
za dt. Członkowie Komisji zapoznali się z możliwością wprowadzenia na terenie gminy opłaty 
miejscowej, po wnikliwej dyskusji nie zdecydowali się o wprowadzeniu powyższej opłaty, poza tym 
zostali poinformowani, że na Gminnym Przedsiębiorstwie „Eko-Babice” ciąży obowiązek ustawowy 
opracowania wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń 
kanalizacyjnych będących w ich posiadaniu. 
Na wspólnym posiedzeniu Komisji zostały zrealizowane tematy: 

1) zapoznano się ze sprawozdaniem Wójta z wykonania budżetu gminy za rok 2010, 
2) zapoznano się ze sprawozdaniem za rok 2010 z działalności Gminnego Przedsiębiorstwa 

Komunalnego „Eko- Babice”, 
3) dokonano analizy sprawozdania z realizacji ustaleń Strategii Zrównoważonego Rozwoju 

Gminy Stare Babice, 
4) zapoznano się z informacją z wykonania budżetu gminy za I półrocze 2011r, 
5) zapoznano się ze stanem realizacji inwestycji gminnych w I półroczu 2011r 
6) zapoznano się z projektem budżetu gminy na rok 2012 oraz z wieloletnią prognozą finansową 

na lata 2012-2020. 
Komisja wydała dwie pisemne pozytywne opinie : 

1) w sprawie  projektu budżetu na rok 2011 
2) w sprawie  projektu budżetu na rok 2012. 

Na wspólnych posiedzeniach analizowano propozycje i wnioski do zmian uchwał budżetowych na rok 
2011.” 

 
d) Komisji Oświaty, Spraw Społecznych, Kultury i Kultury Fizycznej, 

 
Przewodnicząca Komisji przedstawiła sprawozdanie z pracy Komisji w 2011r. następującej 
treści: 
„Na początku roku Komisja zapoznała się z działalnością Komisji poprzedniej kadencji w roku 2010 
oraz ustaliła plan pracy na rok 2011.  
Komisja w roku 2011 obywała posiedzenia stacjonarne i wyjazdowe. 
Podczas wyjazdowych posiedzeń Komisji radni odwiedzili: 

1) Zespół Szkolno-Przedszkolny w Borzęcinie Dużym, 
2) Przedszkole w Bliznem Jasińskiego, 
3) Szkołę Podstawową Stare Babice, 
4) Bibliotekę w Starych Babicach, 
5) Przedszkole w Starych Babicach, 
6) I Gminne Gimnazjum w Koczargach Starych, 
7) Niepubliczny Zakład Opieki Zdrowotnej „SORNO” w Starych Babicach, 
8) Niepubliczny Zakład Opieki Zdrowotnej „MEDICOR” w Borzęcinie Dużym, 
9) Ośrodek Rehabilitacyjno - Terapeutyczny  w Bliznem Jasińskiego. 

Komisja wyjazdowa do gminnych placówek oświatowych poświecona była ocenie warunków  do 
prowadzenia zajęć, zapoznaniu się ze stanem zatrudnienia, z liczbą uczniów w poszczególnych 
placówkach, z prowadzonymi zajęciami dodatkowymi, oceniono stan obiektów sportowych oraz 
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zapoznano się z potrzebami inwestycyjnymi i remontowymi. Podczas wyjazdowego posiedzenia do 
obiektów służby zdrowia radni zapoznali się ze stanem obiektów, z realizacją     świadczeń z zakresu 
podstawowej opieki medycznej w ramach NFZ  i zakresem świadczeń komercyjnych. 
Komisja na wspólnym posiedzeniu zapoznała się ze sprawozdaniem z wydatków poniesionych na 
wynagrodzenia nauczycieli zatrudnionych w placówkach oświatowych na terenie gminy Stare Babice, 
w odniesieniu do średnich wynagrodzeń oraz średniorocznej struktury zatrudnienia nauczycieli na 
poszczególnych stopniach awansu zawodowego. 
Komisja pozytywnie zaopiniowała zasady i tryb dofinansowania zawodowego nauczycieli na rok 2011. 
Dwa posiedzenia Komisji poświęcone były zaopiniowaniu projektu uchwały w sprawie ustalenia 
wysokości opłaty za świadczenia przekraczające podstawę programową udzielane przez przedszkola 
publiczne. 
Na kolejnym posiedzeniu Komisja zapoznała się z pismem Wójta dotyczącym procedury prawno-
organizacyjnej oraz kosztów projektu i zakupu sztandaru dla Gminy. Komisja zaakceptowała wniosek 
Wójta, żeby ze sprawą sztandaru uregulować prawnie także kwestie znaku graficznego oraz 
insygniów gminy, zaproponowała przystąpić do opracowania projektu sztandaru, projektu znaku 
graficznego oraz projektu insygniów. Z uwagi, że powyższe wzory symboli powinny być ustanowione 
zgodnie z zasadami heraldyki, weksylologii i miejscowej tradycji historycznej, zawnioskowano 
opracowanie powyższych projektów przy współpracy Instytutu Heraldycznego lub Komisji 
Heraldycznej. W miesiącu listopadzie na wspólnym  posiedzeniu Komisji radni zapoznali się z 
projektem symboli Gminy Stare Babice , zaproponowali zmiany do herbu, łańcuchów i odznaki. 
Komisja zapoznała się z zadaniami realizowanymi przez Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w 2010 
roku, które sprecyzowano w sprawozdaniu. Radni uzyskali szczegółowe informacje na temat: 
- realizacji projektu „ Moja przyszłość w moich rękach – upowszechnianie aktywnej integracji 
społecznej w gminie Stare Babice”, 
-ochrona zdrowia – program polityki zdrowotnej 
- realizacji programu „ w trosce o nasze dzieci” 
Komisja jednogłośnie wydała pozytywną opinię do sprawozdania z działalności Gminnego Ośrodka 
Pomocy Społecznej za rok 2010. 
Radni członkowie Komisji zapoznali się z informacją o realizacji zadań oświatowych Gminy Stare 
Babice w roku szkolnym 2010/2011 
Na wspólnym posiedzeniu Komisji zapoznano się ze sprawozdaniem z realizacji programu współpracy 
z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art.3 ust.3 ustawy z dnia 24 
kwietnia 2003r o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w roku 2010, także na wspólnym 
posiedzeniu zapoznano się z programem współpracy z organizacjami pozarządowymi na 2012 rok 
oraz z Gminnym Programem Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, Przeciwdziałania 
Narkomanii oraz Przemocy Domowej na 2012 rok. 
Komisja  rozpoczęła prace nad  powołaniem młodzieżowej rady gminy. 
Komisja wydała  dwie pozytywne opinie w sprawie: 

1) projektu budżetu na 2011 z zakresu działania Komisji 
2) projektu budżetu na 2012 rok z zakresu działania Komisji. 

Ponadto poza planem pracy Komisja przedyskutowała przeprowadzenie akcji, której celem byłoby 
zachęcenie osób nieposiadających meldunku na terenie gminy Stare Babice do złożenia formularzy 
NIP-3 w Urzędzie Skarbowym Warszawa-Bielany. 
Komisja  wydała 6 pozytywnych opinii w sprawie nadania nazw 20 drogom i tak: 

1) wniosek Rady  Sołeckiej Blizne Łaszczyńskiego (1 droga)  
2) dwa wnioski   Rady Sołeckiej Janów (8  dróg)   
3)  wniosek grupy 10 osób (1 droga)     
4) wniosek  3 radnych (1 droga)      
5) wniosek Wójta Gminy (9 droga)”    
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e) Komisji Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Bezpieczeństwa. 

 
Przewodniczący Komisji przedstawił sprawozdanie z pracy Komisji w 2011r. następującej 
treści: 
„W 2011 roku Komisja Ochrony Środowiska, Rolnictwa i Bezpieczeństwa pracowała  
w oparciu o plan pracy opracowany na początku roku a następnie zatwierdzony Uchwałą Rady Gminy 
Stare Babice Nr III/18/11.  
Członkowie Komisji dwukrotnie na posiedzeniach omawiali sprawy związane z melioracją na terenie 
gminy Stare Babice. W marcu zapoznali się ze stanem infrastruktury melioracyjnej na terenie gminy 
oraz zgłoszonymi problemami mieszkańców w tej kwestii. Natomiast w październiku omówili 
wykorzystanie dotacji gminnej przez Gminną Spółkę Wodną „Babice”. W obydwu posiedzeniach 
uczestniczyli przedstawiciele Gminnej Spółki Wodnej „Babice”.  
Komisja omówiła zaplanowane w budżecie gminy na rok 2011 zadania z zakresu oświetlenia i 
utrzymania dróg, dotyczące budowy ograniczników prędkości (progów zwalniających),  utwardzenia 
dróg w technologii destruktu bitumicznego, wykonania odwodnienia dróg gminnych oraz bieżących 
napraw dróg i utwardzenia dróg gruntowych, naprawy i konserwacji oznakowania ulicznego.   
Kolejnym tematem realizowanym przez Komisję była ocena zaawansowania realizacji umowy w 
zakresie rekultywacji i ukształtowania składowiska odpadów w Klaudynie. Przygotowana na 
posiedzenie informacja obejmowała działania od 20 maja 2008r. W posiedzeniu Komisji uczestniczyli 
przedstawiciele Miejskiego Przedsiębiorstwa Oczyszczania w Warszawie, którzy przybliżyli członkom 
Komisji harmonogram realizacji umowy.  
Zgodnie z zakresem działania Komisji przedmiotem obrad było również zapoznanie się z 
bezpieczeństwem mieszkańców gminy. Sprawozdanie z działalności Straży Gminnej Gminy Stare 
Babice przedstawił Gminny Komendant Straży Gminnej a ocenę stanu bezpieczeństwa i porządku 
publicznego na terenie gminy Stare Babice w zakresie działania Komendy Powiatowej Policji dla 
Powiatu Warszawskiego Zachodniego w 2010r. przedłożył Komendant Powiatowy Policji. Na 
szczególną uwagę zasługuje dobra współpraca Komendy Powiatowej Policji ze Strażą Gminną.   
Komisja otrzymała sprawozdanie z realizacji zadań wynikających z przepisów ustawy o utrzymaniu 
czystości i porządki w gminach w zakresie gospodarki odpadami i ochrony przed bezdomnymi 
zwierzętami.  
Ostatnie posiedzenie w 2011r. poświęcone było działalności Gminnego Przedsiębiorstwa 
Komunalnego „Eko-Babice: Sp. z o.o. pod względem działań na rzecz ochrony środowiska. Specjalnie 
w tym celu przygotowana prezentacja pozwoliła zapoznać się członkom Komisji z aktualnym stanem 
realizacji projektu „Uporządkowanie gospodarki wodno-ściekowej w gminie Stare Babice” 
realizowanego przy udziale środków z Funduszu Spójności.  
W 2011 roku Komisja wydała opinie w następujących sprawach: 
� w lutym, na wspólnym posiedzeniu Komisji, zaopiniowała pozytywnie projekt budżetu gminy na 

2011r. z zakresu działania Komisji  
� w październiku pozytywnie zaopiniowała wniosek Komendanta Powiatowego Policji sprawie 

zabezpieczenia finansowych na służby ponadnormatywne dla policjantów pełniących służbę na 
terenie Gminy Stare Babic 

� w październiku negatywnie zaopiniowała wniosek Komendanta Powiatowego Policji dotyczący 
zabezpieczenia środków finansowych na częściowe sfinansowanie zakupu pojazdu osobowego, 
oznakowanego w kwocie 35.0000zł 

� w grudniu, na wspólnym posiedzeniu Komisji, zaopiniowała pozytywnie projekt budżetu gminy 
na 2012r. z zakresu działania Komisji  

Podsumowując realizację tematów wynikających z planu pracy oraz zgłaszanych wniosków w 
roku 2011 należy stwierdzić, że zostały one zrealizowane.” 
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26. Zapytania radnych. 
 
Radny T. Szuba zwrócił się do Przewodniczącego Rady o rozszerzenie informacji dotyczącej 
wniesienia przez Wojewodę skargi do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego dotyczącej 
planu miejscowego. 
Spytał jakie dalsze działania zostaną podjęte na ulicach Wieruchowskiej i Ożarowskiej.  
 
Radny S. Lesisz stwierdził, że nie można przejechać ul. Wieruchowską, wczoraj na ul. Białej 
Góry reperowany były dziury zalane wodą, wykonawca zapewniał, że daje gwarancje na dwa 
lata. Ponadto na ul. Osiedlowej są doły, ale trzeba poczekać aż będzie cieplej i to załatać. 
Zaapelował aby zapobiec w tym roku poduszeniu ryb.  
 
Radna A. Kaczurba w związku z wycofaniem się Łomianek z finansowania linii L-7 spytała czy 
linia zostanie skrócona lub są inne plany związane z tą linia. Ponadto spytała kiedy zostanie 
uruchomiony przystanek dla linii L-6 i L-7 w centrum wsi Lipków, czy zakończyły się sprawy 
związane z wykupem gruntu. 
 
Radna K. Gąsowska poprosiła o potwierdzenie bądź zdementowanie informacji, że znalazł 
się inwestor dla basenu.  
 
Radny A. Kotwicki spytał o stan realizacji zadania „Zagospodarowanie terenu z elementami 

placu zabaw w ramach projektu budowa infrastruktury społecznej we wsiach Koczargi Stare i 

Blizne Jasińskiego”.   
Radna J. Maj-Kowalska spytała czy wiadomo kiedy zostanie podpisany akt notarialny na 
przekazanie gruntu pod przepompownię na rogu ulic Na Skraju i Hubala Dobrzańskiego.  
 
27. Odpowiedzi na zapytania radnych. 
 
Przewodniczący Rady Gminy odpowiedział na pytanie radnego Szuby informując, że plan 
miejscowy został przekazany w ramach nadzoru prawnego do Wojewody, w ciągu miesiąca 
od przekazania został oceniony pozytywnie, nie wniesiono żadnych uwag, plan został 
opublikowany i stał się prawomocny. Po upływie miesiąca obywatel wniósł skargę do 
Wojewody, Wojewoda nie mógł we własnym zakresie jej rozpatrzyć i zwrócił się o ocenę do 
Wojewódzkiego Sadu Okręgowego, jednocześnie przysyłając zawiadomienie do gminy, że 
wszczął taką procedurę i poprosił o wyjaśnienia w tej sprawie. W związku w tym, że uchwała 
została przekazana do realizacji Wójtowi to wszystkie sprawy z tym związane również zostały 
przekazane Wójtowi, który następnie wysłał wyjaśnienia do sądu. Obecnie plan jest w 
zawieszeniu.  
 
Wójt odpowiedział na zadane pytania następująco: 
- odnośnie ulic Białej Góry i Osiedlowej - przedwiośnie to okres największej destrukcji 
szczególnie dla dróg gruntowych, dlatego trzeba dokonywać doraźnych napraw specjalną 
technologią, co przez okres 2-3 miesięcy umożliwi jeżdżenie bez zagrożenia dla pojazdów i 
bezpieczeństwa ludzi, w naszych warunkach klimatycznych jest to normalne działanie,  
- odnośnie ulic Ożarowskiej i Wieruchowskiej - firma która miała realizować zadanie 
zbankrutowała, prawdopodobnie wyłoniony już został wykonawca nowych nawierzchni 
asfaltowych, jednak realizacja może odbyć się dopiero wiosną,  
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- odnośnie ryb, wyjaśnił że są one własnością koła wędkarskiego, jeżeli będą jakieś straty to 
wędkarze poniosą uszczerbek, jednak wiadomo że wszystkie gminne stawy są za płytkie, w 
przypadku pogłębiania stawu w Zielonkach powinno się zrobić zimowisko o głębokości 4m, 
wtedy problemy znikną,     
- odnośnie linii L-7 - Burmistrz Łomianek ma problemy z większością w Radzie Miasta, nie 
została uchwalona kwota na dofinansowanie linii, w wyniku czego podjęta została decyzja o 
skróceniu linii do Izabelina, po czasie radni zreflektowali się i na najbliższej sesji mają 
uchwalić tę kwotę i nie będzie trzeba dokonywać korekt,  
- odnośnie przystanków - nie ma aktualnej wiedzy, wydaje mu się ze głównym czynnikiem 
który nie pozwala wykonać tego typu prac jest zima,  
- odnośnie basenu – od kilku lat trwają poszukiwania alternatywy dla obiektu, toczą się 
rozmowy z różnymi inwestorami, pojawiają się różne pomysły, jednak żadnych konkretnych 
propozycji na piśmie nie ma,  
- odnośnie placów zabaw – gmina stara się pozyskać dofinansowanie do budowy placów 
zabaw w Koczargach Starych i Bliznem z Lokalnej Grupy Działania. 
 
Radny D. Sobczak spytał czy rozmowy w sprawie basenu toczą się w kierunku jego budowy 
czy zmiany przeznaczenia obiektu.  
 
Wójt odpowiedział, że większość kubatury budynku przeznaczona była na inne dziedziny 
sportu, nie tylko basen, jest to obiekt wielofunkcyjny i bardzo drogi, w obecnych warunkach 
gminy nie stać na sfinansowanie, inaczej byłoby gdyby gmina otrzymała dofinansowanie 
unijne, rozważane są różne warianty włącznie ze zmianą funkcji, a realizacja w ramach 
partnerstwa publiczno-prywatnego lub inwestycji koncesjonowania a nawet sprzedaż 
obiektu. 
 
28. Wolne wnioski i informacje. 
 
Sołtys L. Skrzeczkowska poruszyła następujące sprawy: 
- bezpieczeństwo w ruchu pieszym i drogowym na ulicy Sienkiewicza na odcinku od ul. 
Szembeka do Pohulanki, tam są trzy wejścia do szkoły i duży ruch, dzieci przechodzą w 
niewłaściwych miejscach, ponadto znajduje się tam duży sklep, pomimo że jest to droga 
powiatowa spytała czy można tam skierować Straż Gminną w celu skontrolowania prędkości, 
ponadto spytała do kogo może należeć zorganizowanie wjazdu i wyjazdu ze sklepu Marcpol, 
obecnie są dwa wjazdy, które jednocześnie stanowią wyjazdy,  
- bezpieczeństwo i zagrożenie życia mieszkanki Starych Babic pani Elżbiety Ł., uczestniczyła w 
oględzinach, rodzina jest zagrożona, poprosiła Wójta o pomoc w tej sprawie. 

 
Sołtys E. Pytlakowski poinformował, że mieszkańcy skarżą się na brak koszy na śmieci na 
przystankach. Poprosił o nową tablicę informacyjną.  
 
Sołtys E. Czerwonka uważa, że linia L-7 powinna jeździć do Łomianek, ponieważ studenci 
dojeżdżali ta linią na AWF i bardzo sobie chwalili.  
Ponadto stwierdziła, że niefortunnie się złożyło, że w Bliznem ulica otrzymała nazwę 
Ogrodowa, na ulicę Ogrodniczą w Babicach Nowych niektórzy również mówią Ogrodowa.  
 
Wójt ustosunkował się do poruszonych spraw następująco: 
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- wszystkie stałe elementy związane z bezpieczeństwem ruchu na ul. Sienkiewicza są 
wykonane, rodzice powinni zadbać o edukację i dyscyplinowanie dzieci w zakresie 
przechodzenia przez ulicę, straż gminna przeszła próbny okres kontroli prędkości, są plany 
zintensyfikowania kontroli,  w tym na ulicy Sienkiewicza,  
- odnośnie sprawy pani Łuczak – w poniedziałek został zapoznany z problemem, GOPS był 
również zapoznany ze sprawą, obecnie zajmuje się tym Zastępca Wójta, zostanie 
zorganizowana narada w celu określenia pomocy jakiej można udzielić, pomoc gminy może 
być jedynie doraźna, ponieważ rodzina ma dochody, które przekraczają normy dla zasiłków 
stałych,  
- odnośnie koszy na śmieci – tam gdzie są wiaty tam są montowane kosze, jednak często są 
kradzione albo mieszkańcy przynoszą do nich swoje domowe śmieci,  
- odnośnie tablic sołeckich – po zebraniu z sołtysami zostało zebranych wiele postulatów, 
będą również zamawiane nowe tablice informacyjne,  
- odnośnie linii L-7 – gmina chce utrzymać linię na całej długości ale Łomianki nie przekazały 
dofinansowania, może zmienią zdanie i jest to okres przejściowy,    
- odnośnie sugestii nazewnictwa ulic – nazwy te występują w częściach gminy o innym 
charakterze, nazewnictwo ulic to inicjatywa mieszkańców, są określone procedury, jeżeli nie 
ma nieprawidłowości to administracja nie ingeruje, nie dopuszcza się powtarzania tych 
samych nazw w całej gminie,    
- odnośnie wjazdu do Marcpol-u – zastanawia się czy jest to celowe, ponieważ trzeba byłoby 
wprowadzić ruch jednokierunkowy, a wjazdy są tak usytuowane, że jednokierunkowość nie 
przyniesie efektów, w okolicy sklepu jest duży ruch, dwa zakręty, problem można rozwiązać 
eliminując nadmierną prędkość, widoczność jest tam dobra,  
 
Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że następna sesja odbędzie się 29 marca 2012r.  
 

29. Zakończenie obrad. 
 
Przewodniczący Rady Gminy stwierdził wyczerpanie porządku obrad i ogłosił zamknięcie XIV 
sesji Rady Gminy Stare Babice. 
 
 WICEPRZEWODNICZĄCY PRZEWODNICZĄCY 
 RADY GMINY RADY GMINY 
 
 Adam KOTWICKI Henryk KUNCEWICZ  
 

Protokół sporządziła  

A. Błażejewska   
 


